

NO SOALAN : 30

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : YB DATO' HAJI MAHFUZ
BIN OMAR
(POKOK SENA)**

**TARIKH : 08.10.2014
(RABU)**

SOALAN:

Minta MENTERI PERTAHANAN menyatakan bilakah tarikh siap projek pembinaan Kompleks 7 Briged Kem Skudai Johor.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Projek ini telah dibatalkan kerana kegagalan pihak syarikat pemaju untuk menyiapkannya. Penamatan Perjanjian Penswastan telah dikeluarkan pada 11 April 2011.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN

**DARIPADA : TUAN SIM TZE TZIN
[BAYAN BARU]**

TARIKH : 8 OKTOBER 2014 (RABU)

SOALAN : 31

Tuan Sim Tze Tzin [Bayan Baru] minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan secara teliti skop kerja kontrak US\$60 juta yang ditawarkan kepada Syarikat Belanda Furgo untuk mencari MH370. Berapakah kos tanggungan Kerajaan Malaysia dan Petronas dalam kontrak tersebut.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, menurut Australia, skop kerja kontrak AUD60 juta yang ditawarkan kepada Syarikat Belanda Furgo bagi mencari MH370 adalah seperti berikut:

- (i) menjalankan *bathymetric survey* yang melibatkan kerja-kerja *mapping* dasar laut;
- (ii) menjalankan operasi pencarian di bawah permukaan laut menggunakan *methodologies* dan peralatan yang berupaya untuk mengenal pasti pesawat MAS MH370 atau serpihannya;
- (iii) mendapatkan gambar dan rakaman pesawat MAS MH370 yang diperlukan bagi menjalankan operasi mendapatkan semula (*recovery*) pada masa hadapan; dan
- (iv) menjalankan operasi pencarian ke atas kawasan seluas 60,000 kilometer persegi dalam kawasan pencarian yang telah ditetapkan.

Malaysia dan Australia bersetuju untuk menanggung kos kontrak tersebut secara bersama. Petronas tidak menanggung sebarang kos dalam kontrak tersebut.

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : BAGI JAWAB LISAN

**DARIPADA : TUAN WONG SZE PHIN @ JIMMY
[KOTA KINABALU]**

TARIKH : 8 OKTOBER 2014 (RABU)

SOALAN : 32

Tuan Wong Sze Phin @ Jimmy [Kota Kinabalu] minta **MENTERI PENGANGKUTAN** menyatakan apakah pendirian Kerajaan ke atas Dasar Kabotaj yang menyebabkan ketidakseimbangan harga barangan antara Timur dan Barat Malaysia. Adakah Kerajaan akan memansuhkan Dasar Kabotaj. Nyatakan bagaimana peruntukan sebanyak RM331 juta yang bertujuan untuk penyeragaman harga barangan dalam bajet 2014 digunakan.

JAWAPAN

Tuan Yang Dipertua,

Berdasarkan 2 makmal mini yang telah diadakan bagi mengenalpasti faktor-faktor yang menyumbang ke arah kos sara hidup yang tinggi di Sabah, Sarawak dan Labuan dan laporan oleh Unit Pengurusan Prestasi dan Pelaksanaan, Jabatan Perdana Menteri (PEMANDU), Kerajaan mendapati Dasar Kabotaj bukanlah faktor utama yang menyumbang kepada ketidakseimbangan harga barangan antara Sabah dan Sarawak dengan Semenanjung Malaysia. Sehubungan itu, Kerajaan tidak bercadang untuk memansuhkan Dasar Kabotaj sedia ada yang bertujuan untuk menggalakkan pertumbuhan kapasiti perkapalan di kalangan syarikat-syarikat tempatan serta mengurangkan aliran keluar wang asing dalam bentuk bayaran insurans dan fret.

Tuan Yang Dipertua,

Peruntukan sebanyak RM331 juta bagi program penyeragaman harga barang terutama di Sabah, Sarawak dan Labuan yang terkandung dalam Bajet 2014 adalah bagi program-program seperti berikut:

- (i) program penyeragaman Barang Perlu (BP), Gas Petroleum Cecair (LPG) dan *Community Drumming* (CD) dengan peruntukan berjumlah RM186 juta;
- (ii) program 1Malaysia 1Harga dengan peruntukan berjumlah RM85 juta; dan

(iii) program penghantaran barangan melalui Strategi Lautan Biru
Kebangsaan (NBOS) dengan peruntukan berjumlah RM60 juta. 2